
1 

 

Komise životního prostředí Rady města Beroun 
 
 

Zápis č. 4/2020 
ze zasedání komise životního prostředí, konaného dne 9. listopadu 2020  

od 15:30 hodin v Berouně na radnici ve velké zasedací místnosti 
 
Přítomni 
 
Členové komise:  Mgr. Emil Šnaidauf (předseda komise) 

Mgr. Jan Holeček, Ph.D. (místopředseda komise) 
Mgr. Vladimír Lysenko 
Mgr. Adam Voldán 
Ing. Jiří Mužík     
 

Tajemník komise: Ing. Jan Marek  
 
Hosté:    RNDr. Jitka Ciroková – vedoucí odboru ŽP 
   Ing. arch. Dana Vilhelmová – vedoucí odboru ÚPRR 
   Ing. Karel Bursa – ISES s.r.o. 

Ing. Pavel Šimo –  ISES s.r.o. 
   Lenka Hadáčková – referentka odboru ŽP 
 
Omluveni:  Ing. Zdeněk Košlík 
 
Zapisovatel:   Ing. Jan Marek 
Ověřovatel zápisu:  Mgr. Jan Holeček, Ph.D. 

 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení komise 
3. Územní studie TIBA - představení 
4. Vyhodnocení POH města Beroun za rok 2019 
5. Různé   
 
 
Jednání: 
 
 
K bodu 1 – Zahájení 
 
Jednání komise zahájil a dále řídil její předseda pan Šnaidauf, který určil zapisovatelem pana Marka a 
ověřovatelem zápisu určil pana Holečka. 
Konstatoval, že komise je usnášení schopná. Navrhl program jednání, který byl schválen ve shora 
uvedeném znění.  
 
 
K bodu 2  – Kontrola plnění usnesení komise 
 
Kontrolu usnesení komise provedl předseda komise pan Šnaidauf, který konstatoval, že  usnesení jsou 
průběžně plněna. 
 
Komise vzala tuto informaci na vědomí. 
 
 
K bodu 3 – Územní studie TIBA - představení 
 
Paní Vilhelmová představila územní studii a zodpověděla všechny dotazy členů komise. 
Poté komise přijala toto usnesení: 
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Usnesení:  Komise životního prostředí souhlasí s předloženou územní studií bývalého areálu TIBA v 
Berouně s tím, že doporučuje v co největší míře upravit vedení inženýrských sítí v jednotných kolektorech. 
Komise dále doporučuje projektovat v dalším stupni projektové dokumentace tak, aby technické řešení a 
opatření pro zadržování a vsak srážkové vody kapacitně dostačovalo běžným množstvím spadlých srážek 
a k odtoku docházelo pouze ve výjimečném případě. 
Hlasování:   5 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 4 – Vyhodnocení POH města Beroun za rok 2019   
 
Vyhodnocení, které zpracovala společnost ISES s.r.o. v září 2020 bylo členům komise zasláno předem. 
Na dnešním zasedání zodpověděli zástupci zpracovatele dotazy členů komise. Komise na závěr 
konstatovala, že vyhodnocení je velmi dobře zpracováno a proto není potřeba ho doplňovat nebo měnit.  
 
 
K bodu 5 – Různé   
 
5.1. Pan Lysenko oznámil členům komise, že se s ohledem na dosažený věk rozhodl ukončit své členství 

v komisi. S politováním vzali členové komise jeho rozhodnutí na vědomí. Předseda komise poděkoval 
panu Lysenkovi za jeho dlouholetou práci v komisi.  

 
5.2. Pan Šnaidauf tlumočil námět občanů Závodí na úpravu kontejnerového stání v ulici Na Hrázi a to 

pomocí ohrazení z tahokovu a následného ozelenění. Pan Marek sdělil, že tento námět postoupí 
odboru majetku a investic, který program revitalizace kontejnerových stání realizuje. Komise program 
revitalizace vítá a doporučuje radě uvolnit na jeho realizaci více finančních prostředků než v minulosti, 
tak aby se mohlo revitalizovat více kontejnerových stání. Dále komise doporučuje, aby v místech, kde 
je to vhodné, byla ohrádka z tahokovu ozeleněna popínavými rostlinami. 

 
Členové komise se dohodli, že příští zasedání komise se uskuteční 18. ledna 2021 v 15:30 hodin s 
předpokládaným programem: Čistota a pořádek ve městě a hluková zátěž. 
 
 
Předseda komise ukončil jednání v 17:45 hod. 
 
 
 
 
 
Zapsal:   Ing. Jan Marek   
 
 
 
 
 
Ověřil:  Mgr. Jan Holeček, Ph.D. 
 
 
 
 
 
Předseda komise:  Mgr. Emil Šnaidauf 


